

Udang Pelagos **dijamin** segar!

■ **Ternakan tiada campuran kimia, guna air laut**

Hamzah Badiran
hamzah@hmetro.com.my

Kebelakangan ini, banyak perkara diperkatakan mengenai amaran import yang dikuatkuasakan oleh Pentadbiran Makanan dan Ubatan Amerika Syarikat (USFDA) terhadap udang Malaysia atau isu udang yang disuntik gel dari Vietnam.

Pernahkah anda terfikir dari manakah asalnya udang yang anda makan dan adakah ia selamat dimakan? Sebagai pengguna, kita patut mengambil masa membaca label untuk mengetahui dari mana asal-usul udang itu dan isi kandungannya.

Ini kerana, bahan kimia sering ditambah untuk kecantikan rupa udang dan juga memberikan rasa udang yang lebih rangup. Justeru, pengguna perlu mencari label sijil 'Best Aquaculture Practice', di mana ia membuktikan udang dibesarkan tanpa antibiotik atau penggunaan bahan kimia berbahaya.

FAKTA
Miliki sijil 'Best Aquaculture Practice'

Pelagos adalah contoh je nama yang diperkaya. Labelnya dikawal selia melalui pemeriksaan dan audit dilaksanakan oleh badan tidak beraskan keuntungan Kounsel Persijilan Akuakultur untuk memastikan ba-

hawa ladam dan tapak pemrosesan mengikuti piawaian alam sekitar dan keselamatan yang ditetapkan.

Selain itu, pastikan anda bayar untuk apa yang anda dapat. Ini disebabkan, sesetengah udang disejuk beku di dalam lapisan ais tebal, yang mungkin murah namun selepas dicairkan anda akan men-

nyakan mendapatkan sedikit sa-ja isi udang kerana kebanyakan daripada udang adalah ais.

Udang Pelagos ditenak di Kedah dan Terengganu, menggunakan air laut bersih dari Laut Andaman dan Laut

China Selatan untuk rasa udang yang lebih sedap dan semula jadi.

Setiap produk Pelagos mempunyai nombor kod unik untuk tujuan pengesanan jenis dan penggunaan makanan udang sepanjang tempoh kitaran ternakan. Blue Archipelago Berhad mengeksport udang ini ke negara yang mempunyai piawaian keselamatan makanan tertinggi seperti Ero-

pah dan Jepun.

Selain daripada udang berkulit sejuk beku, udang Pelagos 'siap untuk dimasak' yang sudah dikupas dan dibersihkan terdapat dalam perisa herba dan lemon, malah ada masam manis.

Dapatkan udang Pelagos di bahagian sejuk beku di pasar raya utama seperti AEON, Tesco, Jaya Grocer, Ben's, Village Grocer, Sam's Groceria dan Hero Market.



UDANG Pelagos
bermutu tinggi.

>>INFO

- **Udang Pelagos ditenak di Kedah dan Terengganu**
- **Menggunakan air laut dari Laut Andaman dan Laut China Selatan**
- **Boleh dapat di AEON, Tesco, Jaya Grocer, Ben's, Village Grocer, Sam's Groceria dan Hero Market**